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             Verslag jaarvergadering 17 februari 2010 

 
 
 
Aanwezig: E. Boekhout, G. Bosch, G. Bouchier, J.v.d. Brug,  
        J. Dudink, J. Groot, J. van Haaster, S. Hagenaar,  

       K. Hakhoff, H. Hansen, J. Haring, C. Holman(verslag) ,  
       P. Huntelaar, J. Komen, J. Laan, W. Loomans, A. J. van 
       de Pol, H. Raat, P. Schutz, E. Sinnige, S. Stumpel, 
       A. Sijm, P. Tromp, T. Vlaar, F. van Vliet, W. van Vliet,     
       F. Warnink, N. Wit. (3 vertegenwoordigers van Seven) 

 
    Afwezig met bericht van verhindering:  

D. Buch, R. Groot, J. Jonker, A. Meijerink, M. Mulder-Smit,  
B. van Poelgeest, R. Vreeburg, F.Wentink,  

   
 

Agenda 
 

1. Opening 
2. Ingekomen stukken/mededelingen 
3. Afscheid Erik Boekhoudt en Frans van Vliet, benoeming mevr. Karin Hakhoff 
4. Verkiezing Hoorns mooiste 
5. Bekendmaking prijs meest innovatieve ondernemer 2009 
6. Financiële verslaglegging 
7. Koers OSH uit te zetten door de voorzitter 
8. Vergadering aan het woord/rondvraag 
9. Afsluitende borrel 

 
1. Opening 
De voorzitter Henk Hansen opent de vergadering met o.a. de constatering dat de vereniging 
actief bezig is met het behartigen van de belangen van de ondernemers en pandeigenaren in 
de binnenstad. Daar direct aan verbindend dat de actieve participatie van deze leden best 
iets groter zou mogen zijn. Doelend op het relatief lage percentage van het aanwezige 
ledenbestand, dit ondanks het inzetten van vele communicatiemiddelen die de jaarver- 
gadering onder de aandacht heeft gebracht. 
Aansluitend worden de notulen van de vorige vergadering vastgesteld, onder dankzegging 
aan de schrijver. 
 
2.Binnengekomen stukken/mededelingen 
De heer Meijerink heeft per mail een aantal vragen ingestuurd, evenals de heer Schutz en de 
heer Raat. Deze worden voor beantwoording doorgeschoven naar het punt 8 van de agenda.  

 
3. Afscheid Erik Boekhoudt en Frans van Vliet, benoeming Karin Hakhoff 
Vergadering neemt afscheid van de bestuursleden Erik Boekhoudt en Frans van Vliet, die 
om uiteenlopende redenen hun zetel ter beschikking moesten stellen. In het dankwoord 
memoreerde de voorzitter de niet aflatende inzet van Erik Boekhoudt om binnen het OSH 
bestuur de belangen van met name de horecaondernemers onder de aandacht te brengen. 
Daarbij bij voortdurend onderstrepend dat de Hoornse horeca meer is dan die in de voor de 
handliggende gebieden. Frans van Vliet heeft zich jarenlang ingezet voor het behoud en 
vitalisering van de Hoornse binnenstad. En hem is daar veel dank voor verschuldigd, alsdus 
Henk Hansen.  
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Als tastbaar bewijs ontvangen beiden een fraai boek over Noord-Holland en bloemen. 
Bestuur heeft als nieuwe bestuurskandidaat voorgesteld mevrouw Karin Hakhoff. Zij en haar 
partner runnen het café ‘ Baas en Ko’. Mevr. Hakhoff is lid van Horeca Nederland en zal 
uiteraard mede namens de Hoornse horeca in het bestuur plaatsnemen. 
Met algemene stemmen wordt zij door de vergadering als nieuw bestuurslid gekozen. Zij 
stelt het vertrouwen op hoge prijs en geeft aan ‘dat zij er zin in heeft’. 
 
4. Verkiezing Hoorns Mooiste 
Bij dit onderwerp wordt uiteraard bedoeld ‘mooiste zakenpand’. Arné Peeters, partner van 
TPAGHa architecten, vooraanstaand Hoorns architectenbureau, is gevraagd daarvoor de 
jurering te doen. Voordat de heer Peeters overgaat tot de bekendmaking van de 
genomineerde panden, geeft hij nog eens aan hoe belangrijk het is om een vitale binnenstad 
te hebben. Waarin de kwaliteit van monumenten past, maar aangepast aan gewijzigde 
omstandigheden. Hij geeft aan bij de beoordeling de volgende criteria te hebben gehanteerd; 
de structuur van de panden/locaties, het gebruik/verbruik, de constructie en de originaliteit. 
De volgende panden worden door hem genomineerd; Jack & Jones aan het Grote Noord 
(met bijzondere waardering voor de wijze waarop met behoud van de twee pandfronten een 
optimale winkeloppervlakte is gerealiseerd). Aldi aan het Kleine Noord (waarbij de 
smaakvolle restauratie werd geroemd) en Seven op de Rode Steen (het eetcafé waarbij 
vooral het interieur met stucplafond en entresol in de smaak viel). Conclusie alle genoemde 
panden hebben hun eigen specifieke kenmerken, maar Seven sprong er net iets bovenuit. 
De heer Asselman neemt de wisselbeker in ontvangst. 
 
5. Meest innovatieve ondernemer 
Een nieuwe OSH prijs, die daarom tijdens deze vergadering voor de eerste keer wordt 
uitgereikt. Bij de selectie is o.a. uitgegaan van de volgende criteria. Hij/zij denkt vooruit en 
formuleert ideeën die door anderen nog niet gedeeld worden. Hij/zij weet anderen voor 
nieuwe ideeën te winnen en hen mee te krijgen om deze mede uit te dragen.  
Volgens de beoordelingscommissie is Peter Schutz zo’n ondernemer die aan de gestelde 
criteria voldoet. Zoals de voorzitter stelt, een man die van 1 modezaak is gegroeid naar 4 
zaken, het Kleine Noord heeft ‘opgewaardeerd’, initiatiefnemer is van Hoorn Modestad en 
een graag geziene gast is op het Stadhuis. Om maar een paar kenmerken te noemen. Peter 
Schutz neemt de prachtige (wissel)bokaal als waardering mee naar huis, met de verwachting 
dat deze zeker een plek zal krijgen in een van zijn zaken. 
 
6. Financiële verslaglegging 
Door de penningmeester de heer S. Hagenaar wordt de informatie (inkomsten en uitgaven) 
via een power point presentatie getoond. De vergadering heeft daarover geen specifieke 
vragen en gaat akkoord. De heren Raat, Bouchier en Wit wordt gevraagd als kascommissie 
te gaan fungeren. 
 
7.Koers van de voorzitter 
In zijn uiteen zetting van de koers die OSH het komende jaar gaat volgen, wijst de voorzitter 
eerst nog even op de actualiteit en gaf aan niet echt gelukkig te zijn met het ‘doorjassen’ van 
de Horeca-ontwikkelingen  op de Blauwe Berg. En aansluitend daarop de commotie rondom 
de horeca toegangsluiting. Dit als een soort wenkend perspectief dat duidelijk maakt dat er 
veel bedreigingen op ondernemers in de binnenstad afkomen. Om die een halt toe te roepen 
is veel medewerking/visie nodig van de gemeente. De uitspraken van de politieke partijen 
tijdens het door OSH georganiseerde politieke café, gaven blijkt van een positieve insteek  
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met betrekking tot het naar voren halen van de ontwikkeling van de Vale Hen en werk t willen 
maken van ondertunneling van het Keern. Maar met een bezuinigronde van zo’n 10 miljoen 
mogen deze knelpunten geen agendastukken worden, maar moeten ook daadwerkelijk 
worden opgepakt. Dat geldt ook voor het punt van de beperking van samenvoeging van 
panden. Kleine panden zijn misschien ‘gezellig’ zoals het standpunt van de P.v.d.A luidt, 
maar er moet ook geld verdiend worden. Schaalvergroting is daarbij nu eenmaal het 
toverwoord. Voorzitter sprak de wens uit dat de slogan van de afgelopen jaren; “De mens 
centraal’, de komende periode wat bijgebogen zou kunnen worden in de richting van ‘De 
economie centraal’. Het overleg met de gemeente moet uiteindelijk leiden tot tastbare 
resultaten. Die mogelijkheden zijn er in potentie aanwezig nu men het ambtelijk ‘wel ziet 
zitten’ te overleggen met een vereniging, die met haar 144 leden een belangrijk gedeelte van 
de binnenstad vertegenwoordigd. Samen de schouders eronder is de hartenkreet waarmee 
de voorzitter zijn visie afsluit. 
 
8.De vergadering aan het woord/rondvraag 
Zoals al aangegeven bij de binnengekomen stukken zijn deze doorgeschoven naar dit 
agendapunt. Allereerst komt de mail van de heer Meijerink aan de orde. Hij vraagt aandacht 
voor het aanleggen van een grotere zoutvooorraad door de gemeente i.p.v  de 
noodoplossing van het strooien van zand, (wordt met de gemeente opgenomen). Benadrukt 
het belang van een toeristisch treintje door de stad ( bekend als het ‘Bram Stam’ project, ligt 
stil o.a. door belemmeringen in verband met vergunningen). Vraagt naar de nieuwe 
uitgangspunten en tarieven van de reclamebelasting. (deze staan op de site 
www.oshhoorn.nl). 
Tenslotte maakt de heer Meijerink zijn complimenten over de wintersfeerverlichting. 
 
De heer Schutz geeft als zijn mening dat de kosten van de wintersfeerverlichting in zijn 
optiek buiten proportioneel zijn. En naar zijn mening een te groot gedeelte van de door OSH 
te ‘besteden’ inkomsten van de reclamebelasting, zou ‘opslokken’. Terwijl hij bovendien in de 
‘wandelgangen heeft gehoord, dat het vijfjarige contract met de fa. Avontuur na 3 jaar zou 
worden opengebroken. Concreet; heer Schutz is van mening dat dit goedkoper kan. 
 
Daarnaast vraagt de heer Schutz of het mogelijk is in navolging van het Kleine Noord de hele 
stad in de zomerperiode te voorzien van ‘hanging baskets’. Er is al eens een begroting 
gevraagd voor een dergelijke opzet. Is vanwege de hoge kosten niet opgenomen in de 
begroting 2010. Zal voor het volgend jaar in de overwegingen worden meegewogen. 
 
Vanuit het bestuur geeft vice-voorzitter Jan Haring, 3 jaar geleden nadrukkelijk betrokken bij 
de opzet van de wintersfeerverlichting, een korte toelichting. Deze komt neer op het feit dat 
ook de heer Schutz destijds heeft ingestemd met de begroting. Waarin in huur van de 
armaturen is voorzien en de aansluitingskosten eenmalig zijn verrekend. Voor de invoering 
van de reclamebelasting was er sprake van een verdeling van de kosten over een zo groot 
mogelijke participatiegraad per straat. Het totale project jaarlijks ten laste te laten komen van 
een gedeelte van de reclamebelastinginkomsten voorkomt veel gezeur over wie betaalt wel 
en wie niet..  
Inkomsten uit reclamebelasting zijn voor de gehele stad. Als er iets is wat daarin thuishoort, 
is dat een gezellige verlichting. Jan Haring belooft apart, via de website, nog een uitgebreider 
verantwoording te doen.  
De heer Schutz wordt door de voorzitter van harte uitgenodigd op zoek te gaan naar 
kwaliteitsverlichting tegen lagere kosten 
 
 
 

http://www.oshhoorn.nl/
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De heer Raat vraagt OSH zich in te zetten voor meer koopzondagen in het toeristenseizoen( 
zoal bv. in Medemblik). De zich daarbij voordoende problematiek wordt tijdens de 
vergadering verwoord door de heer Loomans. Hij geeft aan dat dit een zaak is van de 
gemeenteraad, en dat daar een nieuwe gemeentelijke verordening voor moet worden 
opgesteld. Waarbij het de vraag of daarvoor wel voldoende draagvlak is te vinden. 
Gezien het feit dat met uitzondering van het weekend Kunst en Cultuur alle grote 
evenementen op de vaste koopzondagen plaatsvinden, lijkt een initiatief als voorgesteld 
moeilijk haalbaar. 
 
Mevr. J. Laan vraagt naar het programma dat BSM in 2010 gaat uitvoeren. Gezien de late 
bestemming van de subsidies is de definitieve begroting nog niet vastgesteld. Betrokken 
organisaties hebben informeel de toezegging gekregen. Toekenning van definitieve 
evenementensubsidies staan vanaf eind februari op de site www. oshhoorn.nl  
 
Onder dankzegging sluit de voorzitter om 9.45 uur de vergadering en nodigt de aanwezigen 
uit voor een borrel. 


